
            Ciechanów, dn. 28.11.2024 r. 

Marek Łebkowski 
Radny Rady Miasta Ciechanów 

 

Pan 

Krzysztof Kosiński 

Prezydent Miasta Ciechanów 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady 

Miasta Ciechanów 

 

 

Interpelacja 

 

Dotyczy: stanu dróg miejskich oraz infrastruktury towarzyszącej w tym m.in. 

oświetlenia ulicznego na tzw. osiedlu świętych, tj w zakresie ulic Św. Marka, Św. 

Franciszka, Św. Floriana, Św. Marii Magdaleny, Św. Krzysztofa, Św. Anny i do ul. Św. 

Rodziny. 

 

Na podstawie art. 24 ust. 4, 5, 6 i 7 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609, z późn. zm.) składam interpelację w sprawie 

potrzeby zrealizowania pilnych potrzeb mieszkańców m.in. ul. Św. Franciszka, Św. 

Marka, Św. Floriana, Św. Marii Magdaleny, Św. Krzysztofa, Św. Anny, Św. Rodziny, 

ale także innych położonych w obrębie tzw. osiedla świętych.  

Wobec licznych zapytań i pismo kierowanych przez Mieszkańców w tym m.in. 

do mnie jako radnego Rady Miasta Ciechanów, których treść wskazuje na potrzebę 

pilnej interwencji  w zakresie stanu dróg oraz pilnej realizacji ich odwodnienia, 

oświetlenia oraz budowy chodników. 

W pierwszej kolejności trzeba podkreślić, że cały rejon tych ulic nie ma obecnie 

koniecznego ciągu pieszego (chodnika) od strony ulicy Harcerskiej. Brak jest chodnika 

lub przynajmniej utwardzonego pobocza, które mogłoby stanowić miejsce ruchu 

pieszych. Obecnie piesi muszą chodzić po bardzo złej, błotnistej nawierzchni 

gruntowej, a jeśli chcą tego uniknąć pozostaje im jedynie teren asfaltowy, po którym 

co oczywiste puszczony jest ruch samochodowy. Stan taki stanowi bardzo duże 

zagrożenie dla zdrowia i życia Mieszkańców i jako taki nie powinien mieć miejsca. 

Konieczne jest podjęcie pilnej interwencji inwestycyjnej w tej sprawie. 

Kolejnym problemem wszystkich mieszkańców tego rejonu jest brak oświetlenia w 

ciągu ulic. Szczególnie dotkliwe staje się to obecnie, czyli w okresie jesienno – 



zimowym, dorośli  i dzieci już we wczesnych godzinach popołudniowych zmuszeni są 

poruszać się w ciemności, co przy braku chodników lub utwardzonych poboczy 

stanowi dodatkowy problem.  Brak oświetlenia to także zagrożeniu stanu 

bezpieczeństwa i może stanowić także niejaką zachętę do działań przestępczych.  

Rejon tego osiedla ciągle się powiększa, zabudowa mieszkaniowa rozszerza swój 

zasięg, ale wraz tym nie poprawia się infrastruktura niezbędna do prawidłowego 

funkcjonowania osiedla mieszkaniowego. 

Wnioskuję o niezwłoczne podjęcie wszelkich niezbędnych działań projektowych oraz 

wykonawczych w celu poprawy tego stanu rzeczy poprzez wykonanie w ramach 

potrzeb i konieczności poszczególnych ulic nawierzchni, chodników (utwardzonych 

poboczy) oraz oświetlenia ulicznego. Są to elementy podstawowego wyposażenia 

terenów mieszkaniowych i trudno się dziwić słusznym oczekiwaniom Mieszkańców, 

aby znalazły się one także w obrębie ich zamieszkania. 

 

 

 

 

Załączniki: 
- pisma mieszkańców wraz z podpisami, 
 

 

 

/-/Marek Łebkowski 

Radny Rady Miasta Ciechanów 

                  

 

Do wiadomości: 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Płońska 

Lena Koniecka 


